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	1
	量热仪
Bomb Calorimeter
	SDC715
SDC712
SDAC6000
SDAC1000
SDAC1200


	1、 实验室条件：
Laboratory conditions:
a、 配备空调(出风口不能直吹仪器)，室温在（15～30）℃范围为宜，相对湿度≤85%；
Equipped with air conditioning (the air outlet cannot directly blow the instrument), the room temperature should be within the range of (15-30) ℃, and the relative humidity ≤85%;
b、 仪器需放置在不受阳光直射，或气流直吹的地方（室内不应有明显的空气对流），室内温度应相对恒定，符合国标要求（半小时内温度变化应小于1℃，1天内温度变化应小于5℃）；
[bookmark: _GoBack]The instrument should be placed in a place free from direct sunlight or direct air flow (there should be no obvious air convection in the room), and the indoor temperature should be relatively constant, meeting the national standards (the temperature change within half an hour should be less than 1℃, and the temperature change within one day should be less than 5℃);
c、 室内应具备坚实、稳定、水平的水泥、大理石或其他工作台面（推荐尺寸：长宽高3×0.8×0.8m）;
Solid, stable and horizontal cement, marble or other working surfaces should be provided indoors (recommended size: 3×0.8×0.8m);
d、 室内最好有水源（清洗氧弹用）；
Indoor water source is the best (for cleaning oxygen bomb);
e、 周围应无强磁场、红外发射源、腐蚀性气体、振动源存在。
  There should be no strong magnetic field, infrared emission source, corrosive gas or vibration source around.
2、 电源：
   Power supply:
a、 电源电压：AC220V±10%；50Hz
Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
b、 仪器功率为650w（单控）；
Instrument power 650w (single control)；  
c、 电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;
d、 若电源电压不稳定应配置不小于500VA的稳压电源（供计算机使用）。
  If the power supply voltage is unstable, it should be equipped with a stable power supply not less than 500VA (for computer use).
3、 其他物品：
   Other items:
a、 准备约100kg蒸馏水、纯净水或去离子水（单桶），500ml烧杯或量杯一个，10ml量杯一个。
Prepare about 100kg of distilled water, purified water or deionized water (a single bucket), 500ml beaker or measuring cup, and 10ml measuring cup.
b、 配备氧气瓶一个，瓶内氧气压力应大于5Mpa，氧气纯度>99.5%（禁止使用电解氧）。
Equipped with an oxygen cylinder, the oxygen pressure in the cylinder should be greater than 5Mpa, and the oxygen purity & GT;99.5% (do not use electrolytic oxygen).
c、 配备感量不低于0.1mg的分析天平一台与合适的干燥器皿一个。
     An analytical balance with a sensitivity of at least 0.1mg and a suitable drying vessel shall be provided.

	2
	全自动库伦测硫仪
Coulometric Sulphur Tester
	SDS720
SDS820
SDS-V
SDS1200
	1、 实验室条件：
Laboratory conditions:
a、 配备空调（出风口不能直吹仪器），环境温度5-35℃，相对湿度≤90%；
Equipped with air conditioning (the air outlet cannot directly blow the instrument), the room temperature should be within the range of (5-35) ℃, and the relative humidity ≤85%;
b、 室内应具备坚实、稳定、水平的水泥、大理石或其他工作台面（推荐尺寸：长宽高3×0.8×0.8m）；
Solid, stable and horizontal cement, marble or other working surfaces should be provided indoors (recommended size: 3×0.8×0.8m);
c、 周围应无强磁场、红外发射源、腐蚀性气体、振动源存在。
There should be no strong magnetic field, infrared emission source, corrosive gas or vibration source around.
2、 电源：
Power supply:
a、 电源电压：AC220V±10%；
Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
b、 本仪器共需两路电源：一路为加热电源，功率约为3.5KW（单控），配备空气开关；另一路为控制电源，功率≤500W，配备10A三脚插座一个，要求与加热电源分相，以免干扰；
There are two power sources in this instrument: one is the heating power source with a power of about 3.5KW (single control), equipped with an air switch;The other one is the control power supply, power ≤500W, equipped with a 10A three-pin socket, which is required to be separated from the heating power to avoid interference;
c、 电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;
d、 若电源电压不稳定应配置不小于500VA的稳压电源（供计算机使用）。
If the power supply voltage is unstable, it should be equipped with a stable power supply not less than 500VA (for computer use).
3、 其他物品：
Other items:
a、碘化钾（分析纯）、溴化钾（分析纯）、冰乙酸（分析纯）各一瓶。500ml烧杯或量杯一个，10ml量杯一个，玻璃棒一根，蒸馏水或纯净水10L；
Potassium iodide (analytically pure), potassium bromide (analytically pure), glacial acetic acid (analytically pure) each bottle.A 500ml beaker or measuring cup, a 10ml measuring cup, a glass rod, distilled water or purified water 10L;
b、配备感量不低于0.1mg的分析天平一台与合适的干燥器皿一个。
[bookmark: OLE_LINK3]An analytical balance with a sensitivity of at least 0.1mg and a suitable drying vessel shall be provided.

	3
	碳氢氮测试仪
CHN Analyzer
	SDCHN536
SDCHN636
	1、实验室条件：
Laboratory conditions:
a、配备空调（出风口不能直吹仪器），环境温度5-35℃，相对湿度≤90%；
Equipped with air conditioning (the air outlet cannot directly blow the instrument), the room temperature should be within the range of (5-35) ℃, and the relative humidity ≤85%;
b、室内需配置普通工作台面一个（推荐尺寸：长宽高2×0.8×0.8m），用于放置计算机、打印机等，仪器主机为落地式，要求地面平整。
A common working table (recommended size: 2×0.8×0.8m in length, width and height) shall be equipped in the room for placing computers and printers, etc. The main machine of the instrument shall be floor type, and the floor shall be flat.
[bookmark: OLE_LINK9]c、工作环境应整洁，无烟尘、扬尘存在；
The working environment shall be clean and tidy, and there shall be no smoke or dust;
d、工作环境应稳定，无强干扰源、振动源与腐蚀性气体存在。
The working environment should be stable without strong interference source, vibration source and corrosive gas.
2、电源：
Power supply:
a、 电源电压：AC220V±10%；
[bookmark: OLE_LINK4]Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
b、 本仪器共需两路电源：一路为加热电源，功率约为4.5KW（单控），配备空气开关；另一路为控制电源，功率≤500W，配备10A三脚插座一个，要求与加热电源分相，以免干扰；
There are two power sources in this instrument: one is the heating power source with a power of about 4.5KW (single control), equipped with an air switch;The other one is the control power supply, power ≤500W, equipped with a 10A three-pin socket, which is required to be separated from the heating power to avoid interference;
c、 电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;
d、 若电源电压不稳定应配置不小于500VA的稳压电源（供计算机使用）。
If the power supply voltage is unstable, it should be equipped with a stable power supply not less than 500VA (for computer use).
4、 气体：
   Gas:
a、 氧气1瓶，瓶内氧气压力应大于5Mpa，氧气纯度≥99.5%，建议使用纯度大于99.9%以上的氧气；
One bottle of oxygen. The oxygen pressure in the bottle should be greater than 5Mpa and the oxygen purity ≥99.5%.
b、 氮气1瓶，瓶内氮气压力应大于5 Mpa，氮气纯度≥99.9%；
One bottle of nitrogen., nitrogen pressure in the bottle should be greater than 5 Mpa, nitrogen purity ≥99.9%;
c、 氦气1瓶，瓶内氦气压力应大于5 Mpa，氦气纯度≥99.99%；
One bottle of helium, the pressure of which should be greater than 5 Mpa and the purity of helium ≥99.99%;
5、 配备感量不低于0.1mg的分析天平1台与合适的干燥器皿1个。
An analytical balance with a sensitivity of at least 0.1mg and a suitable drying vessel shall be provided.

	4
	灰熔点测试仪
Ash Fusione Determinator
	SDAF105b
SDAF1200b
	1、 实验室条件：
Laboratory conditions:
a、 配备空调（出风口不能直吹仪器），环境温度5-35℃，相对湿度≤85%；
Equipped with air conditioning (the air outlet cannot directly blow the instrument), the room temperature should be within the range of (5-35) ℃, and the relative humidity ≤85%;
b、 室内应具备坚实、稳定、水平的水泥、大理石或其他工作台面（推荐尺寸：长宽高3×0.8×0.8m）；靠近仪器摆放处的墙面（高度1.2m处）上钻一个孔（直径12cm），用于安装排烟管到室外。
Solid, stable and horizontal cement, marble or other working surfaces should be provided indoors (recommended size: 3×0.8×0.8m);Drill a hole (12cm in diameter) on the wall near the instrument placement (height: 1.2m) for installing the exhaust pipe outside.
c、 周围应无强磁场、红外发射源、腐蚀性气体、振动源存在。
There should be no strong magnetic field, infrared emission source, corrosive gas or vibration source around
d、 建议安装排风扇，便于室内空气流通。
 It is recommended to install a fan to facilitate indoor air circulation.
2、 电源：
Power supply:
a、电源电压：AC220V±10%；
Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
b、本仪器共需两路电源：一路为加热电源，功率约为5KW（单控），配备空气开关；另一路为控制电源，功率≤500W，配备10A三脚插座一个，要求与加热电源分相，以免干扰；
There are two power sources in this instrument: one is the heating power, with a power of about 5KW (single control), equipped with an air switch;The other one is the control power supply, power ≤500W, equipped with a 10A three-pin socket, which should be separated from the heating power to avoid interference;
d、 电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;
e、 若电源电压不稳定应配置不小于500VA的稳压电源（供计算机使用）。
If the power supply voltage is unstable, it should be equipped with a stable power supply not less than 500VA (for computer use).
3、其他物品：
Other items:
a、 如果使用通气法需要准备气体：氢气和二氧化碳；气体纯度≥99.5%；
If ventilation is used, prepare gases: hydrogen and carbon dioxide ;Gas purity ≥99.5%;
b、 配备感量不低于0.1mg的分析天平一台与合适的干燥器皿一个。
An analytical balance with a sensitivity of at least 0.1mg and a suitable drying vessel shall be provided.

	5
	工业分析仪
Proximate Analyzer
	SDTGA6000
	1、实验室条件：
Laboratory conditions:
a、配备空调（出风口不能直吹仪器），环境温度0-35℃，相对湿度≤90%；
Equipped with air conditioning (the air outlet cannot directly blow the instrument), ambient temperature 0-35℃, relative humidity ≤90%;
b、室内应具备坚实、稳定、水平的水泥、大理石或其他工作台面（推荐尺寸：长宽高3.5×0.8×0.8m）；
Solid, stable and horizontal cement, marble or other working surfaces shall be provided indoors (recommended size: 3.5×0.8×0.8m);
c、周围应无强磁场、红外发射源、腐蚀性气体、振动源存在；
There should be no strong magnetic field, infrared emission source, corrosive gas or vibration source around.
d、建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install a fan to facilitate indoor air circulation.
2、工作电源：
Power supply:
a、电源电压：AC220V±10%，50±1Hz；
Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
b、本仪器需三路电源，分相：
1）加热电源二路：水灰测试仪＜4KW；挥发分测试＜2.5KW，配备空气开关；
Heating power supply two: Mositure and Ash tester < 4KW; Volatile test < 2.5KW, equipped with air switch;
2）控制电源（电脑供电电源），500W，配备10A三脚插座一个，要求与加热电源分相，以免干扰；
Control power supply (computer power supply), 500W, equipped with a 10A three-leg socket, and the heating power supply is required to be separated from the phase to avoid interference;
c、电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;
a、 若电源电压不稳定应配置不小于500VA的稳压电源（供计算机使用）。
If the power supply voltage is not stable, it should be equipped with a regulated power supply not less than 500VA (for computer use).
3、气体：
   Gas:
氮气一瓶，配置减压阀，氮气压力>1MPa，纯度99.5%，减压阀低压表量程0.4 MPa（客户按实际需求配置）。
One bottle of nitrogen, equipped with pressure reducing valve, nitrogen pressure > 1Mpa, purity 99.5%, pressure reducing valve low pressure gauge range 0.4Mpa (customers according to the actual demand configuration).
4、其他物品：
Other items:
配备感量不低于0.1mg的分析天平一台与合适的干燥器皿一个。
An analytical balance with a sensitivity of at least 0.1mg and a suitable drying vessel shall be provided.

	6
	马弗炉
Muffle Furnace
	SDMF300
	1、 实验室条件：
Laboratory conditions:
a、 配备空调（出风口不能直吹仪器），环境温度0-35℃，相对湿度≤90%；
[bookmark: OLE_LINK8]Equipped with air conditioning (the air outlet cannot directly blow the instrument), ambient temperature 0-35℃, relative humidity ≤90%;
b、 室内应具备坚实、稳定、水平的水泥、大理石或其他工作台面（推荐尺寸：长宽高2×0.7×0.7m）；
Solid, stable and horizontal cement, marble or other working surfaces shall be provided indoors (recommended size: 2×0.7×0.7m);
c、 周围应无强磁场、红外发射源、腐蚀性气体、振动源存在；
There should be no strong magnetic field, infrared emission source, corrosive gas or vibration source around.
d、 建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install a fan to facilitate indoor air circulation.
2、 工作电源：
Power supply:
b、 电源电压：AC220V±10%，50±1Hz；
Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
c、 最大功率3.5KW，配备空气开关；
Maximum power 3.5KW, equipped with air switch;
d、 电源必须有良好接地。
The power supply must be well grounded;
3、 其他物品：
Other items:
配备感量不低于0.1mg的分析天平一台与合适的干燥器皿一个。
An analytical balance with a sensitivity of at least 0.1mg and a suitable drying vessel shall be provided.

	7
	烘箱
Drying Oven
	SDDH323
	1、 实验室条件：
Laboratory conditions:
a、 室内温度5-35℃，相对湿度≤90%；
Ambient temperature 5-35℃, relative humidity ≤90%;
b、 室内应具备坚实、稳定、水平的水泥、大理石或其他工作台面（推荐尺寸：长宽高2×0.8×0.8m）；
Solid, stable and horizontal cement, marble or other working surfaces shall be provided indoors (recommended size: 2×0.8×0.8m);
c、 周围应无强磁场、红外发射源、腐蚀性气体、振动源存在；
There should be no strong magnetic field, infrared emission source, corrosive gas or vibration source around.
d、 建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install a fan to facilitate indoor air circulation.
2、 电源：
Power supply:
a、 电源电压：AC220V±10%，50±1Hz；
Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
b、 功率约为3KW，配备16A插座；
Maximum power 3KW, equipped with 16A socket;
c、 电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;

	8
	锤式破碎机
Hammer Mill
	SDHC150t
	1、 [bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK5]实验室条件：
Laboratory conditions:
a、 室内温度5-35℃，相对湿度≤90%。
Ambient temperature 5-35℃, relative humidity ≤90%;
b、 外形尺寸(mm)：880×940×1280，整机重量约为：290kg；仪器周围应预留一定空间，本机器应平稳放置于混凝土地基上，建议固定地脚螺栓。
External dimension (mm) : 880×940×1280. The weight of the whole machine is about 290kg;A certain space should be reserved around the instrument. The machine should be placed smoothly on the concrete foundation. It is recommended to fix the anchor bolts.
c、周围环境应清洁、干燥、无腐蚀性气体。
The surrounding environment should be clean, dry and non-corrosive.
d、建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install exhaust fans to facilitate indoor air circulation.
2、 电源：
Power supply:
a、 电源电压：AC380V±10%；需接漏电保护器或空气开关。
  Power supply voltage: AC380V±10%;Leakage protector or air switch should be connected.
b、功率约为：4KW；
Power: about 4KW;
c、电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;

	9
	锤式破碎机
Hammer Mill
	SDHC50t
	1、实验室条件：
Laboratory conditions:
a、室内温度5-35℃，相对湿度≤90%。
Ambient temperature 5-35℃, relative humidity ≤90%;
[bookmark: OLE_LINK2]b、外形尺寸(mm)：910×720×1100，整机重量约为：195kg；仪器周围应预留一定空间，本机器应平稳放置于混凝土地基上，建议固定地脚螺栓。
External dimension (mm) : 910×720×1100. The weight of the whole machine is about 195kg;A certain space should be reserved around the instrument. The machine should be placed smoothly on the concrete foundation. It is recommended to fix the anchor bolts.
c、周围环境应清洁、干燥、无腐蚀性气体。
The surrounding environment should be clean, dry and non-corrosive.
d、建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install exhaust fans to facilitate indoor air circulation.
2、电源：
Power supply:
a、电源电压：AC380V±10%；需接漏电保护器或空气开关。
  Power supply voltage: AC380V±10%;Leakage protector or air switch should be connected.
b、功率约为：1.5KW；
Power: about 1.5KW;
c、电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;

	10
	制粉机（3料砵）
Sample grinding machine
	SDPP3*100
	1、实验室条件：
Laboratory conditions:
a、室内温度5-35℃，相对湿度≤90%。
Ambient temperature 5-35℃, relative humidity ≤90%;
[bookmark: OLE_LINK6]b、外形尺寸(mm)：560×675×875，整机重量约为：220kg；仪器周围应预留一定空间，本机器应平稳放置于混凝土地基上，建议固定地脚螺栓。
External dimension (mm) : 560×675×875. The weight of the whole machine is about 220kg;A certain space should be reserved around the instrument. The machine should be placed smoothly on the concrete foundation. It is recommended to fix the anchor bolts.
c、周围环境应清洁、干燥、无腐蚀性气体。
The surrounding environment should be clean, dry and non-corrosive.
d、建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install exhaust fans to facilitate indoor air circulation.
2、电源：
Power supply:
a、电源电压：AC380V±10%；需接漏电保护器或空气开关。
  Power supply voltage: AC380V±10%;Leakage protector or air switch should be connected.
[bookmark: OLE_LINK7]b、功率约为：1.5KW；
Power: about 1.5KW;
c、电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;

	11
	振筛机
Oscillator
	SDNS200t
	1、实验室条件：
Laboratory conditions:
a、室内温度5-35℃，相对湿度≤90%。
Ambient temperature 5-35℃, relative humidity ≤90%;
b、外形尺寸(mm)：620×470×935，整机重量约为：100kg；仪器周围应预留一定空间，本机器应平稳放置于混凝土地基上，建议固定地脚螺栓。
External dimension (mm) : 620×470×935. The weight of the whole machine is about 100kg;A certain space should be reserved around the instrument. The machine should be placed smoothly on the concrete foundation. It is recommended to fix the anchor bolts.
c、周围环境应清洁、干燥、无腐蚀性气体。
The surrounding environment should be clean, dry and non-corrosive.
d、建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install exhaust fans to facilitate indoor air circulation.
2、电源：
Power supply:
a、电源电压：AC380V±10%；需接漏电保护器或空气开关。
  Power supply voltage: AC380V±10%;Leakage protector or air switch should be connected.
b、功率约为：0.37KW；
Power: about 0.37KW;
c、电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;

	12
	哈氏可磨测试仪
HGI tester
	SDHG60a
	1、 实验室条件：
Laboratory conditions:
a、 配备空调（出风口不能直吹仪器），室内温度15-30℃（应相对恒定），相对湿度≤85%；
Equipped with air conditioning (the air outlet cannot directly blow the instrument), the room temperature should be within the range of (5-35) ℃, and the relative humidity ≤85%;
b、 室内应具备坚实、稳定、水平的水泥、大理石或其他工作台面（推荐尺寸：长宽高3×0.8×0.8m）；
Solid, stable and horizontal cement, marble or other working surfaces should be provided indoors (recommended size: 3×0.8×0.8m);
c、 工作环境应整洁，无烟尘、扬尘存在；
The working environment shall be clean and tidy, and there shall be no smoke or dust;
d、 工作环境应稳定，无强干扰源、振动源与腐蚀性气体存在。
The working environment should be stable without strong interference source, vibration source and corrosive gas.
2、 电源：
Power supply:
a、 电源电压：AC220V±10%；
Power supply voltage: AC220V±10%;50 hz
b、 电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;
3、 其他物品：
Other items:
1、 标准振筛机、对辊破碎机。
Oscillator 、Double roller crusher
2、 试验筛（GB/T 6003）：孔径为0.071mm，0.63mm、1.25mm直径200mm，并配有筛盖和筛底盘。
Test screen (GB/T 6003) : aperture of 0.071mm, 0.63mm, 1.25mm diameter of 200mm, and equipped with a screen cover and chassis.
3、 保护筛：能套在试验筛上的圆孔筛或方孔筛，孔径范围：13-19mm。
protection screen: can be fitted on the test screen round hole screen or square hole screen, aperture range: 13-19mm.
4、 二分器：符合GB 474要求，格槽宽度为5mm。
Binary splitter: It meets the requirements of GB 474, and the width of the slot is 5mm.
5、托盘天平：最大称量1000g,感量1g。
 Tray balance: the maximum weight is 1000g and the sensitivity is 1g.
5、天平：最大称量100g，感量0.01g。
Balance: The maximum weight is 100g and the sensitivity is 0.01g.
6、可磨性标准煤样：4个一组国家认可的标准煤样，可磨指数为40、60、80、110。
Grindability standard coal samples: 4 sets of state-approved standard coal samples with grinding index of 40, 60, 80 and 110.
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	1、实验室条件：
Laboratory conditions:
a、室内温度5-35℃，相对湿度≤90%。
Ambient temperature 5-35℃, relative humidity ≤90%;
b、外形尺寸(mm)：1250×700×820，整机重量约为：330kg；仪器周围应预留一定空间，本机器应平稳放置于混凝土地基上，建议固定地脚螺栓。
External dimension (mm) : 1250×700×820. The weight of the whole machine is about 330kg;A certain space should be reserved around the instrument. The machine should be placed smoothly on the concrete foundation. It is recommended to fix the anchor bolts.
c、周围环境应清洁、干燥、无腐蚀性气体。
The surrounding environment should be clean, dry and non-corrosive.
d、建议安装排风扇，便于室内空气流通。
It is recommended to install exhaust fans to facilitate indoor air circulation.
2、电源：
Power supply:
a、电源电压：AC380V±10%；需接漏电保护器或空气开关。
  Power supply voltage: AC380V±10%;Leakage protector or air switch should be connected.
b、功率约为：3KW；
Power: about 3KW;
c、电源必须有良好接地；
The power supply must be well grounded;




Note：AC380v refers to three ac voltage 380V.

